

Referat BE møde 21 i Fredensborg Vandløbslav tirsdag 1-5-18 kl. 19-21 hos Søren Hansen

- Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

- Godkendelse af referat af BE møde 20

Godkendt

3. Evaluering af GF i vandløbslavet

Oversigtskort over hele å- systemet kan hentes hos Forvaltningen.

Vandløbsmedarbejdere i Forvaltningen vil gerne deltage på næste GF (2019).

CW ønsker større indflydelse og få et større medlemstal.

- Meddelelser fra formand/næstformand

SH orienterede om at vi kan hente info og hjælp fra Danske Vandløb.

CW foreslår at hvert bestyrelsesmedlem vil komme med ideer til hvordan vi bliver bedre til at informere og påvirke politikerne med vores ønsker.

Møde i Dialogforum. SH meddelte, at referat fra mødet er fremsendt til BE på mail.

Der kommer nye regulativer for 7 vandløb i år samt de resterende 10 i 2019.

CSJ sender billedserie til SH inden 2/5 fra Nivåen (Brønsholm Kongevej nedstrøms).

Vi fastholder alle vandløb skal oprenses til regulativmæssig bund - også aht. kommende klimaudfordringer.

MKP uddelte kopier fra det planlagte foretræde (ingen kunne deltage, derfor fremsendtes ønskerne via mail) for PMK-udvalget Usseørd Å oktober 2017.

Aflejringsolerance for Usseørd Å skal også være 0 cm samt der skal være 3 grødeskæringer om året.

- Status på medlemstal og økonomi – herunder restanter.

Ca. 65 medlemmer, når alle har betalt

20688,- i kassebeholdning

- Hjemmesiden.

Hjemmeside up to date fint arbejde

- Forberedelse af møde med politikerne i PMK-udvalget 9-5-18

SH sender Vandløbslavets krav/ønsker til mødet.

- Eventuelt

Intet at referere.

